
POTEX™

Emergency Contraceptive

Levonorgestrel Tablets

Read the insert before taking this medicine or purchase and take this medicine as directed by a pharmacist.

[Active Ingredients]

Each tablet contains
POTEX 2 tablets: Levonorgestrel BP, 0.75mg
POTEX 1 tablet: Levonorgestrel BP, 1.5mg

[Inactive Ingredients] Starch, lactose, sucrose, dextrin, magnesium stearate and sodium starch glycolate.

[Description] White tablets

[Category of Drug]

It is an OTC oral contraceptive.

[Pharmacological Action]

It is a kind of short-term and immediately released contraceptive. It significantly restrains ovulation, disturbs implantation, and increases the thickness of the cervix mucus and sperm penetrating resistance. Therefore it exerts the instant action of contraception.

[Indication]

It is an emergency contraceptive for women indicated for use after unprotected sexual intercourse or sexual intercourse with failed protection. It is only used as a remedial measure for unprotected intercourse or failed contraception.

[Usage and Dosage]

POTEX 2 tablet: Take orally 2 tablets at one time or take one tablet first, then followed by the second tablet 12 hours later within 72 hours of unprotected sexual intercourse.
POTEX 1 tablet: Take orally one tablet within 72 hours of unprotected sexual intercourse.

[Drug Interactions]

Drug interaction may occur if POTEX™ is co-administered with other drugs, especially as phenobarbitone, phenytoin sodium, rifampicin, carbamazepine, macrolides antibiotics, imidazole antifungal drug, cimetidine and antiviral drugs. Please consult doctors or pharmacists for details.

[Precautions]

1. It is an emergency contraceptive used after contraceptive failure, and not used for inducing labor.
2. It is not indicated for a routine use as a contraceptive. Women should take an effective contraceptive measure after taking POTEX™ until onset of next menses.
3. Women vomiting within 2 hours after administration should take additional tablet of POTEX™ immediately.
4. If there is a delay in the onset of menses beyond 1 week, the possibility of pregnancy should be considered. Please have a pregnancy test or consult doctors.
5. Women who complain of lower abdominal pain after taking POTEX™ should be alert to the possibility of an ectopic pregnancy. They should go to see doctors immediately to exclude possibility of ectopic pregnancy.
6. The adolescent should consult doctors or pharmacists before taking POTEX™ due to immaturity of their reproductive organs.
7. It is suggested that nursing mothers should suspend feeding their babies with their own milk for at least three days after taking POTEX™. The milk produced during suspension period should be discarded by milking them out periodically.
8. Do not use POTEX™ if you are allergic to this product.
9. Do not use POTEX™ if its appearance has changed.
10. Keep POTEX™ out of reach of children.
11. Women who are taking other medicines should consult doctors or pharmacists before taking this medicine.

[Contraindications]

POTEX™ is contraindicated to women with mammary cancer, cancer of reproductive organ, liver dysfunction, or having hepatopathy and jaundice history recently, venous thrombus, cerebrovascular accident, hypertension, angiocardopathy, diabetes, hyperlipemia, deprementia and women over forty years old.

[Side Effects]

1. Mild nausea, vomiting, breast tenderness, headache, dizziness and fatigue may happen occasionally and these symptoms usually disappear without treatment after 24 hours. If the symptoms are serious, please consult doctors.
2. Women receiving POTEX™ may experience abnormal uterine bleeding. Some of them have early or delayed onset of next menses, and a few of them have irregular bleeding. These symptoms usually disappear without treatment. If the symptoms are serious, please consult doctors.

[Storage]

Store in a dry place not exceeding 30°C

[Shelf - life]

60 months

[Packing]

POTEX 2 tablet: Each box contains one aluminium /PVC blister strip of 2 tablets

POTEX 1 tablet: Each box contains one aluminium /PVC blister strip of 1 tablet.

[Revision date of insert]

March. 18, 2014/Version 2.0

[Manufacturer]

Name: China Resources Zizhu Pharmaceutical Co., Ltd.

Manufacture site: No. 27, Chaoyang North Rd, Chaoyang District, Beijing

Postal code: 100024

Hotlines: 0086-10-62252593

Website: [http:// www.zizhu-pharm.com](http://www.zizhu-pharm.com)

POTEX

Contraception d'urgence Levonorgestrel comprimé

Lire la notice avant de prendre ce médicament ou à l'achat et de prendre cette médecine comme dirigée par un pharmacien.

[Ingrédients Actif] Chaque comprimé contient:

POTEX 2 Comprimé: Levonorgestrel BP, 0.75mg

POTEX 1 Comprimé: Levonorgestrel BP, 1.5mg

[Ingrédients Inactif] Amidon, lactose, sucrose, dextrine, stéarate de magnésium et glycolate d'amidon sodique.

[Description] Comprimés blancs

[Catégorie de Médicament] Il s'agit d'un contraceptif oral de gré à gré.

[Action Pharmacologique] Il est une sorte de contraception à court terme et immédiatement libéré. Il retient sensiblement l'ovulation, trouble d'implantation et augmente l'épaisseur de la glaire col et de la résistance du sperme pénétrant. Par conséquent, il exerce l'action instantanée de la contraception.

[Indication] Il est un contraceptif d'urgence pour les femmes indiquées pour une utilisation après un rapport sexuel non protégé ou des relations sexuelles avec protection échouée. Il est seulement utilisé comme une mesure de rattrapage pour des rapports non protégés ou de la contraception échouée.

[Utilisation et le Dosage]

POTEX 2 Comprimé: Prendre par voie orale 2 comprimés en une seule fois ou de prendre un comprimé d'abord, puis suivie par la seconde tablette douze heures plus tard dans les soixante-douze heures de rapports sexuels non protégés.

POTEX 1 Comprimé: Prendre par voie orale d'un comprimé dans les soixante-douze heures suivant un rapport sexuel non protégé.

[Les interactions Médicamenteuses] Interactions médicamenteuses peut se produire si POTEX est co-administré avec d'autres médicaments, en particulier comme le phénobarbital, phénytoïne sodique, la rifampicine, la carbamazépine, les antibiotiques macrolides, imidazole antifongiques, antiviraux et la cimétidine. S'il vous plaît consulter un médecin ou votre pharmacien pour plus de détails.

[Précautions]

1. Il est un contraceptif d'urgence utilisé après l'échec de la contraception et non utilisé pour l'induction du travail.

2. Il n'est pas indiqué pour une utilisation en routine comme contraceptif. Les femmes devraient prendre une mesure efficace de contraception après la prise de POTEX jusqu'à l'apparition des menstruations suivantes.
3. Vomissements des femmes dans les 2 heures après l'administration devrait prendre les comprimés supplémentaires de POTEX immédiatement.
4. S'il ya un retard dans le début des menstruations au-delà d'une semaine, la possibilité d'une grossesse doit être envisagée. S'il vous plaît avoir un test de grossesse ou de consulter un médecin.
5. Les femmes qui se plaignent de douleurs abdominales basses après avoir pris POTEX doivent être attentifs à la possibilité d'une grossesse extra-utérine. Il devraient aller voir un médecin immédiatement pour exclure la possibilité d'une grossesse extra-utérine.
6. L'adolescent doit consulter un médecin ou votre pharmacien avant de prendre POTEX raison de l'immaturation de leurs organes reproducteurs.
7. Il est suggéré que les mères qui allaitent devraient suspendre l'alimentation de leurs bébés avec leur propre matière grasse du lait au moins trois jours après avoir pris POTEX. Le lait produit pendant la période de suspension doit être mis au rebut par les traire périodiquement.
8. Ne pas utiliser POTEX si vous êtes allergique à ce produit.
9. Ne pas utiliser POTEX si son apparence a changé.
10. Garder POTEX hors de portée des enfants.
11. Les femmes qui prennent d'autres médicaments devraient consulter un médecin ou un pharmacien avant de prendre ce médicament.

[Contre-Indications] POTEX est contre-indiqué pour les femmes avec le cancer du sein, cancer de l'organe de reproduction, un dysfonctionnement hépatique ou ayant une hépatopathie et de l'histoire d'ictère récemment, thrombose veineuse, accident vasculaire cérébral, hypertension, angiocardopathie, le diabète, l'hyperlipidémie et les femmes déprimées plus de quarante ans.

[Effets Secondaires]

1. Une légère nausée et vomissement, sensibilité des seins, maux de tête, étourdissements et fatigue peuvent se produire occasionnellement et ces symptômes disparaissent habituellement sans traitement au bout de 24 heures. Si les symptômes sont graves, s'il vous plaît consulter un médecin.
2. Femmes recevant POTEX peuvent éprouver des saignements utérins anormaux. Certains d'entre eux ont l'apparition précoce ou retardée de prochaines règles et quelques-uns d'entre eux ont des saignements irréguliers. Ces symptômes disparaissent habituellement sans traitement; si les symptômes sont graves s'il vous plaît consulter un médecin.

[Stockage] Stocker dans un endroit sec n'excédant pas 30 °C

[La durée de conservation] 60 mois

[Conditionnement]

POTEX 2 Comprimé: Chaque boîte contient une plaquette thermoformée aluminium/PVC de ZIZHU/LNG TAB/0.75MG_GHANA_RD_00/2020-05-30

2 comprimés.

POTEX 1 Comprimé: Chaque boîte contient une plaquette thermoformée aluminium/PVC de 1 comprimé.

[Date de Révision de l'insert] 18 Mars, 2014/Version 2.0

[Fabricant]

China Resources Zizhu Pharmaceutical Co., Ltd.

No. 27, Chaoyang North Rd, Chaoyang District, Beijing

Hotlines: 0086-10-62272593

Site Web: [http:// www.zizhu-pharm.com](http://www.zizhu-pharm.com)